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Protokoll sektionsmöte 3 
 
§1. Mötets öppnande 
Sektionsmötet öppnas 17:31. 
 
§2. Val av två justeringspersoner tillika rösträknare 

Viktoria Bladh  och Benjamin Guberina  nominerar sig som justeringspersoner 
samt rösträknare. 

Sektionsmötet beslutar att Viktoria Bladh och Benjamin Guberina är 
justerare och rösträknare. 

 
§3. Justering av röstlängden  
En beräkning av röstlängden genomförs, och sektionsmötet godtar röstlängden 
till 46. 
 
Röstlängden ändras till 47 under 17:37. 
Sektionsmötet godtar röstlängden till 47 vid 17:37 
 
Röstlängden ändras till 45 under 18:36. 
Sektionsmötet godtar röstlängden till 45 vid 18:36.  
 
Röstlängden ändras till 43 under 18:45. 
Sektionsmötet godtar röstlängden till 43 vid 18:45.  
 
Röstlängden ändras till 45 under 18:48.  
Sektionsmötet godtar röstlängden till 45 vid 18:48.  
 
Röstlängden ändras till 46 under 19:42 
Sektionsmötet godtar röstlängden till 46 vid 19:42.  
 
§4. Val av Talman 
Petter von Sydow nomineras till talman.  

Sektionsmötet beslutar att Petter von Sydow är talman.  
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§5. Val av Sekreterare 
Magdalena Annaorazova nomineras till sekreterare.  

Sektionsmötet beslutar att Magdalena Annaorazova är sekreterare.  
 
§6. Adjungeringar 
Inga adjungeringar under mötet.  
 
§7. Godkännande av dagordningen 
Talmannen anger att revisorns berättelse behöver läggas in som punkt 11 i 
dagordningen, eftersom den saknas i agendan. 

 
Sektionsmötet beslutar att godkänna dagordningen med tillägget av 
punkt 11 för revisorns berättelse. 

 
§8. Korrekt kallelse av sektionsmöte 

Sektionsmötet beslutar att kallelsen var korrekt.  
 
§9. Meddelanden 
 

- Styret 
Arbetet fortsätter; ordföranden samarbetar med kåren, och det ser bra ut. 
Räkryssningen är bokad, och planeringen inför examensarbetet är igång.  
 

- Valberedningen  
Anger att aspningen sker under läsperiod 4. De har nyligen hanterat 
nomineringen för Sjökortet, vilket gick bra. 
 

- Frasses 
De har pub varje torsdag, och snart är det även ET Raj under tentaveckan. 
De ska också ha en Hönsafest för alla ettor som kommer tillbaka från praktiken. 
Dessutom har de pub efter sektionsmötet.  
 

- SjöNollK 
Många är på praktik, men informationsansvarig är här. De har varit på utbildning 
under helgen och arbetar just nu med modulen. De har också många möten 
med MK och internt. 
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- SHIPPING 
Inga närvarande.  
 

- SJÖLOG 
Inte mycket att säga, men mässan var lyckad och företagen var nöjda. De har 
aspning under läsperiod 4, och mer information kommer att publiceras på 
Instagram. Nästa år är det 20-årsjubileum, och mässan kommer förmodligen att 
bli större. 
 

- Dickson IF 
Berättar om tävlingarna de har deltagit i, bland annat att de fick andrapris i 
futsal och utmärkelsen för tävlingens bästa målvakt.  
 
Annars har det varit ett bra halvår med många aktiviteter på gång. Det blir fler 
tävlingar som man kan få information om genom deras sociala medier.  
 

- PubF 
PubF ska snart ha inval.  
 

- Olivias Byssa 
De har grillat lite men har varit underbemannade på grund av praktik och 
sjukdom. De ska grilla mer under den kommande perioden. 
 

- SJUU 
Ingen information.  
 

- SJÖN 
Arbetet kring mensskydd fortsätter. De är underbemannade men ska ha aspning 
under läsperiod 4. Följ deras Instagram för mer information. 
 

- Sjökortet 
De har haft en rolig aspning och tackar alla som har varit med. Tillsammans med 
valberedningen har de kommit fram till nästa års styrelse. Minnestidningen 
kommer snart, och även bilderna från sjölog kommer att publiceras inom kort. 
Mottagningsvideon finns redan tillgänglig. 
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- Sjö6 
De har haft en överlämningsgasque som gick jättebra. Det kommer att hållas två 
gasquer: 28/3 med sittning 11/4 innan CM. De kommer att arrangera 
tillsammans med K6 i år under CM. Information om biljettsläpp kommer att 
publiceras på Instagram. Temat för sittningen är djungelsafari 
 

- Trädgårdsmästeriet 
Det visar deras arbete och skolans luftkvalitet 
 

- Kårledningen 
Jacob (UO) presenterar sitt arbete och berättar från kårens sida. De genomför en 
medlemsmätning för att ta reda på vad medlemmarna tycker om kåren. Efterträdare för 
kåren kommer kunna använda detta för sitt arbete. 

Kandidaturen till kårfullmäktige har öppnat, och om man vill sitta i FUM nästa år kan 
man kandidera nu. 

Man väntar fortfarande på resultaten från utredningen. Rektorerna får veta först, men 
resultaten förväntas komma någon gång vecka 11. Kåren kommer att meddela styret, 
som i sin tur vidarebefordrar informationen till sektionen. 

§10. Halvårsrapport från Styret 24/25 
Ekonomiansvarig Gustav Stark presenterar budgeten efter ett halvår. 
 
§11. Revisorsberättelse 
Daniel Jönsson och Anton Gårdman har granskat ekonomin för Sjö 6 från 2023. 
De har gått igenom deras papper och kvitton, och det framgår att det saknas 
belopp mellan Visma och banken. Detta måste stämmas av innan man kan bli 
ansvarsbefriad. Därför rekommenderar revisorerna att Sjö6 2023 inte blir 
ansvarsbefriade tills kvittona har dykt upp. 
 
§12. Ansvarsbefriande 
 
Andrea taraldsson Sjö6 23/24 

Sektionsmötet beslutar att inte ansvarsbefria Andrea Taraldsson. 
 
Alex Lindahl 23/24 

Sektionsmötet beslutar att inte ansvarsbefria Alex Lindahl. 
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§13. Propositioner 

 
Proposition 1 - Avsluta SSCs verksamhet  
Sektionsordförande presenterar propositionen.  
 
Denna proposition röstades igenom en gång tidigare och behöver röstas igenom 
en gång till.  
 
Mötet får ställa sina frågor och en diskussion börjar.  
 

Sektionsmötet beslutar att bifalla proposition 1.  
 
Proposition 2 - Ändring i Sjösektionens stadga 5§ punkt 14. 
  
Sektionsordförande presenterar propositionen. Detta kommer att kräva två 
sektionsmöten för att få igenom propositionen. 
 
Mötet får ställa sina frågor och en diskussion börjar.  
 

Sektionsmötet beslutar att bifalla proposition 2. 
 
§14. Motioner 
Alla motioner finns längst ner.  
 
Motion 1: Dickson Budget för 2025 
 
Dickson presenterar sin motion.  
Styret presenterar sitt svar på motionen. 
 
Mötet får ställa sina frågor och en diskussion börjar.  

Sektionsmötet beslutar att godkänna motion 1.  
 Beslutet var enhälligt.  

 
Motion 2: Flytt av Dicksons aspning till LP3 
 
Dickson presenterar sin motion.  
Styret presenterar sitt svar på motionen. 
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Mötet får ställa sina frågor och en diskussion börjar.  
 
Motionen måste gå igenom två sektionsmöten för att godkännas (endast den 
andra ansatsen i yrkandet). 

Sektionsmötet beslutar att godkänna motion 2.  

Motion 3: Utökande av antal ledamöter i Olivias Byssa  
 
Sittande ordförande och en part presenterar motionen. De vill ha ett 
tilläggsyrkande om att ändra den andra ansatsen. 
 
Styret presenterar sitt motionssvar.  
 
Mötet får ställa sina frågor och en diskussion börjar.  
 

Sektionsmötet beslutar att godkänner motion 3 med tilläggsyrkandet. 
 
§15. Personval 

● SjöKortet 
- Ordförande - Hjalmar Lingheimer 

 
Valberedningen nominerar Hjalmar Lingheimer till posten som ordförande 
för Sjökortet.  
Hjalmar Lingheimer är inte på plats för att presentera sig, men valberedningen ger 
en presentation av honom. 
 

Sektionsmötet godkänner Hjalmar Lingheimer som ordförande till 
Sjökortet.  

 
- Kassör - Hanna Karlsson  

 
Valberedningen nominerar Hanna Karlsson till posten som kassör för 
Sjökortet.  
Hanna Karlsson presenterar sig och svarar på frågor.  
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Sektionsmötet 

godkänner Hanna Karlsson som kassör till Sjökortet.  
 
§16. Övriga frågor 

Nya sjökortet presenterar sig.  

Linus Hedeen berättar att kårfullmäktige har öppnat sin kandidatur. Mer 
information finns på fumval.se. 

§17. Prisdragning  
 
Nummer 15 vinner.  
 
 
§18. Mötets avslutande 
19:55.  
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